
Srpska reka Pek u bojama

Za nevolje Peka javnost u ostatku Srbije više se zainteresovala tek pošto se ovih dana na
društvenim mrežama pojavila uznemirujuća priča koja ozbiljno optužuje kinesku kompaniju
Ziđin, većinsku vlasnicu RTB Bor od 2018. godine.
Voda za piće – zdravstveno bezbedna
„Ne pijem godinama vodu sa česme, jer sam često u prirodi, pa donosim izvorsku vodu sa
planina”, kaže za Istinomer Kučevljanin Damir Malenović.
On  je siguran da vodu sa česme u Kučevu mnogi piju, što potvrđuje i naš drugi sagovornik.
„Priča o tome da nemamo vodu za piće verovatno nije nastala ni od koga iz Kučeva, nego je
potekla iz Beograda“, govori Kučevljanin koji nije želeo da mu pominjemo ime, ali je naglasio
da već pola veka pije kučevsku česmovaču.
Kaže, takođe, kako nije primetio da se u lokalnim prodavnicama flaširana voda  kupuje više
nego što je uobičajeno.
Javno komunalno preduzeće „Kučevo” ima ugovor sa Zavodom za javno zdravlje Požarevac
koji više puta mesečno sa četiri mesta u gradu uzima uzorke za proveru kvaliteta vode za
piće. Na portalu eKučevo objavljeni su nalazi koji su doneti na osnovu uzoraka uzetih
početkom februara i koji govore da je voda – zdravstveno bezbedna. Iz JKP Kučevo su nas
uputili na tu stručnu ocenu, ali ne i na stručnog sagovornika koji bi odgovoriona na ša
dodatna pitanja.
Nacionalna geografija je još 2016. objavila tekst  „Koje su najzagađenije reke u Srbiji?”, u
kojem se navodi da se iz Peka  „otrovni otpadi šire u istočnu Srbiju i Dunav.”
Početkom 2018. godine Ujedinjeni ribolovci Srbije su upozoravali na zagađenje kojem Pek
izlaže rudnik bakra Majdanpek.
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